
Bericht van het bestuur 

De wereld verandert en wij moeten, of wij dit nu willen of niet, mee veranderen. Daarnaast maakt de 

vereniging een behoorlijke groei door. Meer jeugdleden, meer seniorleden en steeds meer leden die 

een plaatsje willen aan onze botensteiger. Dit alles vraagt steeds meer van de bestuursleden. Wij 

hebben het afgelopen jaar dan ook alle zeilen moeten bijzetten om het geregeld te krijgen. Gelukkig 

werden wij als bestuur op diverse fronten ondersteund door deskundige vrijwilligers. Ik noem bewust 

geen namen van vrijwilligers om dat ik zeker weet dat ik vrijwilligers die dat ook verdienen vergeet te 

noemen. Het wordt altijd weer gezegd en geschreven “Zonder al die vrijwilligers heeft onze 

vereniging geen bestaansrecht” en dat klopt als een bus.  Dus …… Vrouwen en Mannen ontzettend 

bedankt voor jullie inzet. In het nieuwe jaar gaan wij zeker weer een beroep op jullie doen.  

In het afgelopen jaar hebben Coby van Dooren, Rob Smit en Jan Horst aangegeven hun 

bestuursfunctie neer te leggen.  Coby moest dit doen om persoonlijke omstandigheden. Rob kon 

volgens hem zijn bestuursfunctie niet voor 100 % uitoefenen omdat hij door zijn werk niet vaak 

genoeg beschikbaar was. Jan die de functie van penningmeester al jaren vervulde had al aangegeven 

dat hij nadat hij het boekjaar had afgesloten zou stoppen als penningmeester.  Oei, daar zit je dan als 

bestuur. Drie belangrijke mensen die het bestuur verlaten.  Men zegt dan “iedereen is vervangbaar” 

Makkelijk gezegd maar helaas is onze ervaring dat het allemaal niet zo makkelijk gaat. Een 

wedstrijdleider, een website beheerder en iemand die voor ons de meedoen regeling op zich neemt 

en een penningmeester die de financiën van de vereniging regelt. Voor ons was het lang zoeken maar 

uiteindelijk hebben we toch een deels tijdelijke oplossing gevonden.  

Coby stopt als bestuurslid maar blijft wel ondersteunend bij de wedstrijden . Nico Visser neemt als 

vrijwilliger de meedoen regeling op zich en ondersteund bij de leden administratie. Jesse Aalbers gaat 

de website beheren. Om te proeven of een bestuursfunctie iets voor Jesse is zal hij de aankomende 

bestuursvergaderingen bijwonen. Wat over blijft zijn de financiën van de vereniging. Bij een 

vereniging zoals de onze gaat het om heel veel geld. Dus voor een penningmeester is dit een flinke 

verantwoordelijkheid . Waar vind je deze. Ten einde raad zijn wij gaan rond vragen wat de kosten zijn 

om onze gehele financiële administratie uit te besteden. Mogelijkheden genoeg. Helaas betekende 

dit wel dat wij onze contributie met plus minus 10 euro per lid zouden moeten verhogen. Dit is voor 

ons geen optie. Tijdens de zoektocht naar een penningmeester kwamen wij in contact met een 

professioneel administratiekantoor in Doetinchem. Na diverse gesprekken met de heer Andre 

Dimmedal van het administratiekantoor kregen wij een klik met elkaar. Het resultaat van deze 

gesprekken is dat de Andre als privé persoon onze financiële administratie gaat verzorgen. Omdat hij 

een eigen administratiekantoor heeft en hem dit toch behoorlijk veel tijd gaat kosten vraagt hij de 

maximale belastingvrije vrijwilligers onkosten vergoeding. Dit ligt rond de 2100 euro per jaar. Dit komt 

neer op 1,50 euro per lid. Gelet op de hoeveelheid werk wat het verzorgen van de  de gehele 

financiële administratie met zich meebrengt lijkt ons dit zeer redelijk. Tot aan de algemene 

Ledenvergadering zien wij dit als een tijdelijke oplossing omdat de leden hier nog goedkeuring aan 

moeten geven. Wij zullen dit onderwerp dan ook als agendapunt op de algemene ledenvergadering 

behandelen. Tot dat moment zal Andre ook deelnemen aan de bestuursvergaderingen als 

penningmeester ad interim. Hoe wij met elkaar als bestuur verder gaan moeten wij nog onderzoeken. 

Daar kom ik voor de algemene ledenvergadering nog op terug.  

Namens het Bestuur 

Willem Swaters, secretaris.  

 

 


